

«Чинником, який об'єднуватиме усіх нас, стане любов до України», – так говорила Слава Стецько, що була однією з найвизначніших жінок сучасності. Вона вірила в силу і велич свого народу, любила Україну як люблять Бога, тому служіння Національній ідеї стало її релігією.

Книги по темі національної ідеї можна прочитати в **бібліотеці УКД**.



Рекомендована література про Славу Стецько:

- Багряна А. Анна Багряна про Марію Заньковецьку, Олену Телігу, Вангу, Марію Приймаченко, Славу Стецько [Текст] / А. Багряна. – Київ : Антологія, 2016. – 94 с. – (Життя видатних дітей).
- Ванат І. Наша слава – наша гордість : до річниці від дня смерті Слави Стецько / І. Ванат // Вільне життя. – 2004. – 6 берез. – С. 5.
- Гулько Я. Легендарне подружжя Стецьків [Текст] / Я. Гулько // Тернопіль вечірній. – 2009. – 11 лют. – С. 17.
- Гусаков І. Незламний дух української революціонерки ХХ ст. [Текст] / І. Гусаков // Педагогічна думка. – 2011. – № 4. С. 85-86.
- Каменюк О. Вона жила Україною [Текст] / О. Каменюк // Вільне життя. – 2010. – 14 трав. – С. 6.
- Каменюк О. Приклад жертвовного служіння [Текст] : [Ярослава Стецько] / О. Каменюк // Вільне життя. – 2014. – 2 квіт. – С. 6.
- Мельничук Б. Вірна дочка України. Слава Стецько: життєпис у боротьбі [Текст] / Б. Мельничук, М. Сагайдак, В. Уніят. – Тернопіль : Астон, 2011. – 127 с.
- Політика – справа всього життя : 14 травня виповнюється 90 років від дня народження Слави Стецько [Текст] // Шкільна бібліотека. – 2010. – С. 30-31.
- Процев'ят Т. Мить Слави [Текст] : спогад на 13-ту річницю дороги у кращі світи Ярослави Стецько / Т. Процев'ят // Україна молода. – 2016. – 25-26 берез. – С. 5.
- Садовська Г. Людина чину і твердих переконань [Текст] : [про громадсько-політичну діячку Славу Стецько] / Г. Садовська // Вільне життя. – 2013. – 15 берез. – С. 5.
- Садовська Г. «Хай забудеться моє ім'я, але хай живе вічно Україна» [Текст] // Садовська Г. Краєни / Г. Садовська, В. Собуцька. – Тернопіль, 2009. – С. 602-605.
- Сама про себе. 80 років від дня народження Ярослави Стецько [Текст] // Знаменні дати. Календар, 2000. – Київ, 2000. – С. 115-116.
- Семків В. України Слава [Текст] / В. Семків // Україна молода. – 2010. – 14 трав. – С. 6.
- Стецько Слава [Текст] – видатна громадсько-політична діячка, народний депутат України, педагог // Тереховлянщина. Вип. 1. – Львів, 1999. – С. 126.
- Якщо живеш – роби щось корисне [Текст] : [інтерв'ю з Славою Стецько] // Шаров І. Сто сучасників: роздуми про Україну. – Київ, 2002. – С. 395-399.
- Ярослава Йосипівна Стецько (Ганна-Євгенія Музика) (14.05.1920-12.03.2003) [Текст] : [українська політична діячка] // Романівка у спогадах : іст.-краєзнавчий нарис / редкол.: О. М. Якубівська, С. Й. Фарботняк, С. М. Ткачик [та ін.]. – Т. : Воля, 2012. – С. 36-39.